
NIELS JØRGEN ENGEL  

Lærer på Maglegårdsskolen siden 1982, tillidsrepræsentant 1991-1998 og kredsstyrelsesmedlem siden 

1993. Her er jeg kasserer, i fagligt udvalg og medlem af forhandlingsudvalget, koloniudvalget samt kasserer 

og bogholder for kolonierne.  

Med den nye arbejdstidsaftale er der store forbedringer i forhold til tidligere. Jeg havde meget gerne set en 

central aftale med et maksimalt antal undervisningslektioner eller en fast faktor for forberedelsen, men 

ingen forventede at det kunne lade sig gøre. Vi skal arbejde for, at der i aftalen med forvaltningen ikke blot 

er en hensigt om at få undervisningstimetallet ned – vi skal reelt have et loft for det maksimale antal 

undervisningslektioner.  

Det er dog ikke kun antallet af undervisningslektioner, der kan være et problem. Der er alt for mange elever 

med store vanskeligheder i folkeskolens klasser. Det kunne være godt for dem, hvis den nødvendige støtte 

fulgte med, men det er desværre alt for ofte ikke tilfældet. Lærerne knokler derfor og forsøger hvad de kan 

- men det er meget belastende for den enkelte lærer og ikke godt nok for eleverne. Dette skal der også 

gøres mere ved. 

Jeg er glad for vores kommunale lønaftale, så der ikke er kamp om Ny Løn og vi aflønnes ligeværdigt og 

ens.  

Endvidere vil jeg arbejde for at Gentofte Kommune stopper med at skrue forventningerne op uden ekstra 

bevillinger, men - vigtigst at antallet af undervisningstimer for den enkelte sættes ned. 

Jeg stiller op til kredsstyrelsen og kongressen. 

 


